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Dato Mandag den 26.04.2021
 

Tid og sted 17.00 — 18.30 pa Teams
 

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

Tanja Fredenslund, Næstformand

Sarah J Nielsen, Forældrerepræsentant

Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant

Kristian Højgaard-Hansen, Forældrerepræsentant

RonniOlesen, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

Ahmad Attou, elevråd

Clara Josefine Fredenslund, elevråd

Christina Riisgaard, Personale

Dorthe LinnemannFilskov, Personale

Trine Laugesen, Ledelse

Brian Albæk, Skoleleder
 

Afbud:
 

Referent: TL  
 

Link med hjælp i forhold til at tilgå Teams:

https://www.youtube.com/watch?v=aT8HoDfyvos

 

 

Dagsorden Referat
1) Velkomst 1) velkomst ved Brian

2) Corona status mv. 2) For 9. klasse er der 80 procentsfremmøde, sådan at

-… Seneste genåbning fredag er onlinedag hver uge. For de øvrige klasser harvi

-… Samarbejde med EUD valgt at det er teametder afgør, hvornårdet giver

- Lejrskolesituation, herunder mening at mødestil udendørs undervisning.I

udmeldingtil forældre overvejelserne indgår også tanker om forberedelse,
rammer, indhold mm.

Vi afventer på skolen nyt omkring genåbning og håber

3) Økonomistatus på 2020 og de på mere normale tilstande.

store linjer omkring 2021
-… Opfølgning fra sidst og

identifikation af besparelse

 
Ros fra bestyrelsen i forhold til skolens måde at håndtere
det på.

I forholdtil lejrskole vil vi arbejde på at arrangereeteller

andetfor 9. klasserne iden næstsidste ugefør

sommerferien. Hvis der ikke bliver mulighedfor at bruge

pengene, der blev optjent ved Tjele Extra, går pengene

videre til de næste 9. klasser.

For 6. klasserne bliver der ikke lejrskole på Bornholm,

meni stedet tager klasserne til Ribe. Grunden til dette 
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4) Behandling af kommende
høring

”Til orientering sendes Børne- og

Ungdomsudvalgets budgetforslag til budget

2022-2025i høring i perioden den 29. april—

13. maj 2021.

Bestyrelser, MED-udvalg samt handicapråd og

ungdomsrådharherefter mulighedfor at

komme med kommentarertilforslagettil

budgettet. Høringssvarenevil indgå i Børne-

og Ungdomsudvalgets endelige behandling af

forslaget, inden detfremsendestil Økonomi-

og Erhvervsudvalget med henblik på

behandling på budgetseminaret den 30.

august 2021.”

5) Video fra Søren Aakjær
Orientering om
Sammenhængsmodel og
forskellige i fællesskab

6) Emnertil næste
skolebestyrelsesmøde

7) Evt.

 

er, at evakuering ved eventuelle smittetilfælde, er mere

udfordrende.

Iforhold til ”Fremtidens Skole”har vi et projekt, hvorvi

gernevil udvikle praktikfor 8. klasserne, for blandt

andetat udvikle erhvervsuddannelserne. Hervil

Sødalskolen arbejde sammen medVestfjendsskolen.

Derudover skal vi udvikle et projekt omkring musik, hvor

vi skal udvikle kor på begge afdelingerne i et samarbejde

medBrattingsborgskolen.

Projekterne kører kun i det næste skoleår, men vi håber

på, at det kommertil at betyde nogetfor vores

fremtidige praksis på de to områder.

3) Gennemgangafskolens budgetog de to fremsendte

bilag. Når man sammenholder vores ramme med de

forventede udgifter, ender vi på et underskud på 80.000.

4) Brian har udsendtetlink til behandling afpunktet.

Her kan manfinde orientering om, hvad dersker. -

Forslag om at ledelsen kommer medetudkastog atvi

efterfølgende holder et kort teamsmøde.

Skolebestyrelsen er opmærksommepå Børne- og

Ungdomsudvalget mødevirksomheder. Både med

hensyntil vores økonomiske prioriteringsliste, men også

omkring overførelse af overskud.

I forhold til ”fremtidens skole” er det en overvejelse

værd, om skolebestyrelsen skal begynde at melde noget

ud om Sødalskolens fremtid. Beslutning om atKristian

og Henrik holder et møde om det, med henblik på at
henvendesig tilforældrene på Sødalskolen +

omgivelserne viafacebook med et budskab om at bakke
op om skoledistriktet.

5) Vi så sammenvideoen fra Søren Aakjær. Som

eksempelpå, hvad det betyderfor vores praksis kan

nævnes ”grønne sammen”. Mangeinitiativer og

projektervil ifremtiden blive hægtet op på

”Sammenhængsmodellen” og ”Forskellige ifællesskab”.

I forbindelse med punktetblev der kort drøftet udgifter

til projekterne inspireret afsammenhængsmodellen.

Vigtigt at det ikke belaster skolens økonomi.
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